
 
   

 

HOVEDUTSKRIFT 
AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY FORMANNSKAP 

 
 
Den 01.11.06 ble det avholdt møte i Måsøy formannskap. Møtet ble holdt på rådhuset  
- ordførerens kontor. 
 
Møtet var berammet med sakliste  den 25.10.06 og formannskapet representanter var 
innkalt med sakliste samme dag.  Vararepresentantene ble tilstillet saklisten til 
orientering.  
 
Videre ble saklisten sendt etatsjefene og politiske partier i kommunestyret, pressen, 
oppslagsstedene m.fl. 
 
Rådmannens utredning/innstilling  ble  den 25.10.06 sendt formannskapets 
repr./vararepr.  samt øvrige som får tilsendt utredningsheftet vedr. formannskapets 
møter. 
 
 
 
Frammøtt var: 
      1. Ordfører Ingalill Olsen (A/SV) 
      2. Repr. Bård Mortensen (A/SV) 
      3. Repr. John Aase  (A/SV) 
      4. Repr. Torstein Johnsen  (SP/H) 
      5. Vararepr. Thorleif Hansen (SP/H) 
 
Møtet ble satt kl.  12.45.         
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og kontorfaglært Lill-Iren Sjursen. 
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0073/06  
FREMTIDIG BEREDSKAP OLJEBORING OG OLJETRANSPORT - ENTLEDIGELSE  
BEREDSAPSUTVALG 
 
Rådmannens innstilling: 
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Formannskapet viser til søknad av 29.09.06 fra Jørn Oddvar Majala om fritak fra vervet som medlem/leder i 
beredskapsutvalget. Søknaden innvilges. Suppleringsvalg blir ikke å foreta. Som ny leder velges Bård 
Mortensen. 
       Enst. vedt. 
 
 
 
  
0074/06  
DIREKTE VALG AV ORDFØRER  
 
 
Ordførerens innstilling: 
Måsøy kommune vedtar å ikke delta i forsøket med direktevalg av ordfører ved valget i 2007. 
 
Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
0075/06  
SØKNAD OM DEKKING AV FRAKTUTGIFTER TIL VANNBORING PÅ ROLVSØY  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad av 05.09.06 fra Jens Petter Olsen om å få dekket fraktutgiftene i forbindelse 
med vannboringen til fastboende og hytteeiere på Rolvsøya (Gunnarnes og Valfjord) sommeren 2006.  
 
Det søkes om kr. 81.250,- (inkl. mva). 
 
Søknaden avslås. 
 
Avslaget begrunnes med følgende: 

• Dersom initiativtakerne hadde avventet den kommunale brønnboringen, kunne det ha vært avtalt 
samarbeid om boring til private. 

• Måsøy kommune har ikke avsatt midler til prosjektet  
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Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 

 
Rådmannens innstilling vedtas. 
         Enst. vedt. 
 
 
  
0076/06  
TILBUD OM OVERDRAGELSE AV TOBØ FISK AS'  ANLEGG  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy viser til brev av 21.04.06 fra Tobø Fisk AS hvor Måsøy kommune tilbys å overta Tobø 
Fisk AS’ eksisterende anleggsmasse, samt igangsatt nybygg. Tobø Fisk AS ber om at det opprettes et 
kommunalt foretak. 
 
Tilbudet er på kr. 19.925.000. 
 
Kommunestyret i Måsøy ønsker ikke å overta anlegget på bakgrunn av den situasjonen kommunen er i dag.  
  
Vurderingen som legges til grunn er basert på to sentrale forhold; 

• Samfunnsutvikling. Den generelle utviklingen i kommunen vurderes som positiv med hensyn til blant 
annet arbeidsplasser. 

• Kommunens økonomi.   
 
 
Behandling: 
 
 
Ordfører Ingalill Olsen fremmet forslag på følgende tillegg til rådmannens innstilling: 
 Nytt pkt.: 

o Tilbudet utløser ikke nye arbeidsplasser 
 
Kommunestyret er villig til å ha dialog om etablering knyttet til nye arbeidsplasser. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling med tillegg av forslaget fremmet av ordf. Ingalill Olsen vedtas. 
         Enst.  
 
 
  
0077/06  
SAMETINGETS RETNINGSLINJER OM ENDRET BRUK AV UTMARK  
JF. FINNMARKSLOVENS § 4 - UTTALELSE 
 
Ordførerens innstilling: 
 
Måsøy formannskap viser til felles høringsuttalelse dat 13.10.06 fra kommunene Sør-Varanger, Hammerfest og 
Alta og slutter seg til denne.  
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Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Ordførerens innstilling vedtas med følgende tillegg: 
 
 Formannskapet vil likevel presisere følgende: 
 
1. Retningslinjene bør formuleres på en slik måte at det framgår at de primært får anvendelse i overordnet 
arealplanlegging, og i mindre grad ved enkeltsaksbehandling. 
 
2. Retningslinjene definerer ikke hvilken myndighet som har ansvar for å utrede saken i forhold til 
retningslinjene. Skal alle berørte myndigheter  (kommunen, fylkeskommunen, fylkesmannen og andre statlige 
instanser) hver for seg gjøre vurderinger opp mot retningslinjene – eller er det tilstrekkelig at en instans gjør  
dette?  Slik retningslinjene nå er utformet kan det se ut som at alle må vurdere og konkludere i forhold til 
retningslinjene i den enkelte sak – og dette synes å være unødvendig byråkrati. 
 
3. Dersom det skjer vesentlige endringer i høringsutkastet – og det bør etter formannskapets vurdering skje, må 
Sametinget sende revidert utgave på ny høringsrunde før saken går til sluttbehandling i departementet. 
 
       Enst. vedt. 
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